



THE
LAW SOCIETY
OF HONG KONG
香港律師會

3/F WING ON HOUSE · 71 DES VOEUX ROAD
CENTRAL · HONG KONG DX-009100 Central I
香港中環德輔道中71號
永安集團大廈3字樓

TELEPHONE (電話) : (852) 2846 0500
FACSIMILE (傳真) : (852) 2845 0387
E-MAIL (電子郵件) : sg@hklawsoc.org.hk
HOME PAGE (網頁) : <http://www.hklawsoc.org.hk>

To: All newspapers/ radio & TV news department

Press Release

7 April 2003

(for immediate release)

Atypical Pneumonia

In view of the recent outbreak of atypical pneumonia, the Law Society would like to show our concern and warm regards to the residents of the Amoy Garden. From today onwards, we will offer free legal advice via a telephone hotline to the residents at Block E of the Amoy Garden through our Community Relations Committee. It is anticipated that questions may be raised on Employment Ordinance, Landlord and Tenant Ordinance, claims procedures or any other relevant legal issues. Residents of Amoy Garden Block E are invited to contact the Law Society External Affairs Department during the office hours from 9am to 1pm and 2pm to 5pm. Their enquiries will be directed to the solicitors on duty who will contact the residents by phone as soon as possible on the same day.

Ip Shing Hing
President
The Law Society of Hong Kong
Enquiries: 2846 0526



THE
LAW SOCIETY
OF HONG KONG
香港律師會

External Affairs

3/F WING ON HOUSE · 71 DES VOEUX ROAD
CENTRAL · HONG KONG DX-009100 Central 1
香港中環德輔道中71號
永安集團大廈3字樓

TELEPHONE (電話): (852) 2846 0500
FACSIMILE (傳真): (852) 2845 0387
E-MAIL (電子郵件): sg@hklawsoc.org.hk
HOME PAGE (網頁): <http://www.hklawsoc.org.hk>

致：各報章、電台及電視台編輯
新聞稿

2003年4月7日

非典型肺炎

非典型肺炎現正肆虐，感染人數亦有上升趨勢，香港律師會對淘大花園各居民在此事件中所受的影響深表關注，並致以深切的慰問。為協助淘大花園 E 座居民了解他們可能面對的法律問題，本會將由即日起設立電話熱線，透過本會社區關係委員會提供免費法律諮詢服務，為淘大花園 E 座居民解答有關僱傭條例、租賃問題、一般索償等法律問題。

E 座居民可於即日起在辦公時間內，即上午 9 時至下午 1 時，下午 2 時至 5 時聯絡香港律師會外事部。本會將即日安排律師為 E 座居民解答相關的法律問題。

葉成慶律師
香港律師會會長
查詢: 2846 0526